
 
 

 

 

Classificatie: Openbaar 

Commissie Grondgebied op dinsdag 23 mei 2023 
 

Concept Besluitenlijst 

 
Aanwezig: de heer Van der Rest (GrL), mevrouw Hageman (LB), de heer Koster (PvdA), mevrouw 
Zoetmulder (VVD), de heer Van Rij (VVD), de heer Slewe (ZB), de heer Beusen (CDA), mevrouw 
Jeltes (D66), mevrouw Roos (HvB)(tot agendapunt 6), de heer Metselaar (HvB) (vanaf 
agendapunt 6). 
 
Voorzitter: de heer Van der Veldt 
Commissiegriffier: mevrouw Smit 

College: Wethouder Wijkhuisen, wethouder Heijink. 
 
1. Opening en bericht van verhindering 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.  
 
De heer Werners laat zich vervangen door mevrouw Zoetmulder. De heer Vernooij is afwezig. 
 
2. Vaststellen van de agenda 

De agenda wordt vastgesteld. 
 
3. Inspreken in de commissie 

Er is 1 inspreker die inspreekt over de Binnenweg 27. Vanuit de commissie wordt één verhelderende 
vraag gesteld.  
 
HvB stelt voor om aansluitend direct het betreffende agendapunt te behandelen. Dit voorstel wordt 
ondersteund door de commissie.  
 
7. C12 en C20 LIS 16 maart 2023 Brieven inzake Binnenweg 27 (agenderingsverzoek HvB) 
(informatie en oriëntatie) 
Het woord is als eerste aan HvB voor een korte toelichting op de reden voor agendering van dit 
onderwerp. Vanuit de commissie volgen enkele vragen aan het college.  
 
Het college geeft een korte update van de stand van zaken en geeft aan dat op dit moment de 
ontwikkelaar met nieuwe tekening moet komen voor er een nieuw besluit door het college kan 
worden genomen. 
 
4. Raadsvoorstel jaarplan/begroting 2024 GR Bereikbaarheid Kennemerland 
(meningsvorming) 
Vanuit de commissie worden enkele vragen gesteld en zorgen gedeeld, over onder meer de kosten 
van deelname aan deze GR versus de baten, de transparantie van de kosten, en over de in het stuk 
genoemde projecten, zoals de Zeeweg en het geluidsoverlast van het spoor.  
 
De wethouder geeft hierop een korte reactie en gaat daarbij onder meer in op de geluidsoverlast van 
het spoor en op de wijze waarop de gelden vanuit de GR worden ingezet in de regio.  
 
LB geeft aan een amendement te overwegen. GrL verwijst naar de motie die in juli is aangenomen 
en vraagt de wethouder hierover in de raadsvergadering van 1 juni 2023 verantwoording af te 
leggen. 
 
De commissie adviseert dit punt als bespreekpunt te agenderen voor de raadsvergadering van 1 juni 
2023. 
 
5. Raadsvoorstel nota ruimtelijke beoordeling  (meningsvormend) 
De commissie reageert met wisselend enthousiasme op het raadsvoorstel. Een aantal fracties is blij 
met de aanpassing, daarentegen zijn er ook fracties die vrezen voor willekeur, of die liever wachten 
op de Omgevingswet.  
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Het college geeft een korte reflectie op de zorgen vanuit de raad, en beantwoordt enkele 
(technische) vragen. 
 
De commissie adviseert dit punt als bespreekpunt te agenderen voor de raadsvergadering van 1 juni 
2023. 
 
6. C2 LIS 16 maart 2023 Evaluatie Formule 1 Zandvoort (agenderingsverzoek HvB) 

(informatie en oriëntatie) 
HvB krijgt als eerste het woord om toe te lichten waarom dit agendapunt is geagendeerd. Er wordt 
vanuit de commissie een aantal vragen gesteld, over onder meer de kosten en baten voor de 
gemeente Bloemendaal. Er wordt aandacht gevraagd voor de overige activiteiten op het circuit, en 
de dit jaar aangenomen motie van ZB. Het college komt met een korte reactie op de gestelde 
vragen. 
 

Toezegging TCG 335: Wethouder Wijkhuisen zegt toe dat hij de openstaande 
vragen over de evaluatie Formule 1 Zandvoort nog schriftelijk zal beantwoorden. 

 
8. Bestuurlijke termijnagenda commissie Grondgebied 

Er zijn geen vragen of opmerkingen. 
 
9. Informatie uit (regionale) samenwerkingsverbanden 

Er is niets te melden. 
 
10. Stand van zaken projecten 

HvB vraagt om een update van project Vitaal Vogelenzang en verzoekt dit te updaten op de lijst van 
projecten. De wethouder komt hier op terug. 
 
LB vraagt of het project F1 is opgenomen. Dit staat op pagina 5.  
 
ZB vraagt naar de Binnenduinrand. De wethouder geeft een update van de ontwikkelingen vanuit het 
provinciaal bestuur. De wethouder heeft hierover binnenkort nog een gesprek met de gedeputeerde. 
 
11. Mededelingen voorzitter of leden van de commissie 

Er zijn geen mededelingen.  
 
12. Mededelingen College van B&W 

Wethouder Wijkhuisen geeft aan dat hij op 6 juni een overleg heeft over de proef met de 
parkeervakken voor deelscooters. 
 
13. Vaststellen van de besluitenlijsten van 4 en 11 april 2023 

Er zijn geen wijzigingsvoorstellen binnengekomen bij de griffie. De besluitenlijsten worden 
ongewijzigd vastgesteld.  
 
14. Lijst van toezeggingen college van B&W 

Vorige keer is afgedaan: 330. Deze gaat na deze vergadering van de lijst af. 
 
Openstaande toezeggingen: 
TCG 331 (21-02-2023) Wethouder Wijkhuisen zal een voorzet voor een discussie met de commissie 
doen ten aanzien van de (on)mogelijkheden in Zandvoort. 23-5: De wethouder heeft contact gehad 
met de gemeente Zandvoort en daar zijn op dit moment geen plannen.  
 
Deze toezegging wordt geherformuleerd naar: Wethouder Wijkhuisen zegt toe de commissie op de 
hoogte te houden van vorderingen in Zandvoort met betrekking tot de plannen van de DGP en het 
circuit, zodra er meer bekend is. De wethouder zegt toe bij de MRA na te zullen vragen of zij op de 
hoogte zijn van de plannen van DGP. 
 
TCG 332 (04-04-2023) Wethouder Heijink zal op korte termijn de groslijst (voor zover dit, gelet op 
de AVG, kan) toesturen aan de raad. Inmiddels afgedaan: Verstuurd met het griffiebericht van 9-5-
2023  
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TCG 333 (11-04-2023) (VVD) Wethouder Wijkhuisen zoekt nog uit hoe het precies zit met de 
regelgeving m.b.t. zonneparken, specifiek met betrekking tot wie er bevoegd is om te besluiten op 
een aanvraag en welke criteria daarbij van toepassing zijn.  
 
TCG 334 (11-04-2023) (HvB) Op verzoek van HvB zegt Wethouder Heijink toe dat tot 1 januari 2024 
alle verzoeken om de bestemming maatschappelijk om te zetten naar wonen, zullen worden 
voorgelegd aan de raad. 

 
15. Rondvraag 
 

ZB Voor een hotel waar het bestemmingsplan al tot het uiterste is opgerekt worden nu ook 

maar liefst 50 parkeerplaatsen ter beschikking gesteld aan het hotel, 

 

-Graag vernemen wij waarom hier medewerking aan gegeven is. 

-welke vergoeding hier tegen over staat 

-wat eventueel de gederfde inkomsten zijn voor de gemeente nu er 50 parkeerplaatsen 

minder ter beschikking zijn voor strandbezoekers  

 

Antwoord: 

Op verzoek van het hotel zijn 50 plaatsen gereserveerd (P2) omdat zij geen 

mogelijkheden hebben om parkeerplaatsen te realiseren. Dit wordt doorberekend aan het 

hotel. Hiervoor zal in de raad van juli nog een voorstel naar de raad komen.  

 

HvB Wethouder, zie hieronder: is dit toegestaan? Mogen mensen een voortuin veranderen in 

een parkeerplaats? 

 

N.a.v. het volgende mailbericht: 

Beste mevrouw, meneer, 

 

Ik heb in januari gevraagd of parkeren in de voortuin is toegestaan aan de 

Vogelenzangseweg 314 t/m 326 en of hiervoor ook een uitrit vergunning is afgegeven. 

 

Het ziet er lelijk uit als mensen drie auto’s op hun met grind ingerichte voortuin zetten. 1 
bewoner heeft onlangs een mooi tuintje aangelegd… een oase, zo veel beter! 
 

Antwoord: 

Dit wordt niet aangemoedigd door het college. Hier zijn tevens verschillende 

vergunningplichten op van toepassing.  

ZB Vragen voor het college vanavond 

 

- waar, wanneer en door wie is besloten dat wethouder Wijkhuisen namens de 5 

gemeenten deelneemt in stuurgroep en kernteam? 

 

- ziet de wethouder ook de mogelijke schijn van belangenverstrengeling m.b.t. 

onder meer de connecties met hoge Provincieambtenaren waar wethouder 

Wijkhuisen een directe politiek verbondenheid mee heeft gehad? 

 

- als ambtenaren een directe politieke verbondenheid hebben met de wethouder en 

actief hebben deelgenomen aan het selectieproces van diezelfde wethouder, de 

coalitieonderhandelingen enzovoort kan dit de objectiviteit en onafhankelijkheid 

van de besprekingen beïnvloeden, wat is uw mening hierover en die van het 

college? 
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- u vertegenwoordigt ook de belangen van onze inwoners aan de Binnenduinrand, 

gezien alle petten die u op heeft vindt u dat U dit nog steeds kunt doen? 

 
Antwoord: 

De wethouder geeft een korte reflectie op de gestelde vragen. 

 

HvB In vervolg op mijn telefonische aankondiging bericht ik u ook schriftelijk dat de fractie 

van Hart van Bloemendaal vanavond in de Rondvraag van de Cie. Grondgebied zal 

informeren naar het met de Provincie resp. PWN gevoerde overleg over het 

ondergestoven fietspad bij Kattendel.   

 

Antwoord: 

De wethouder geeft een toelichting op de situatie rond Kattendel. Het college is in 

overleg met de provincie, maar kan in formele zin op dit moment niets doen omdat daar 

geen zeggenschap voor is.   

 

16. Sluiting 

 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.31 uur. 


